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De Spiegel waar iedereen in moet gaan kijken
 

Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid
geven. In begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de
politieke pijplijn zitten, moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter
en sneller geregeld kunnen worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten.
Uw ideeën en suggesties zijn welkom, grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De
uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot een betere leefsituatie van het Westland en
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haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk, ’s-
Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er
een scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.

 

De gemeente Westland moet verstandig blijven handhaven in het buitengebied.
Plattelandswoningen zijn goed voor de tuinbouw en reconstructieplannen.
Onverstandig en onbegrijpelijk is de wens van LTO om vele honderden
woningen te slopen en percelen braak te laten liggen ook als geen concrete
reconstructie gepland is!
Westland Verstandig heeft zich jarenlang verzet tegen de zinloze handhaving door de gemeente
in de gebieden buiten onze dorpen. Vorige Colleges onder leiding van CDA, LPF en VVD gaven
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jaarlijks vele miljoenen uit aan handhaving van strijdig gebruik, maar bereikten weinig tot niks.
Men wilde dat gaan doen in ca. 1.000 situaties in Westland. Het ging dan om beëindiging van
met de agrarische bestemming strijdig gebruik van stukjes groen, bomen, hobbykasjes,
woningen, schuren etc., ook in gebieden waar geen reconstructie gepland was of ooit zal
plaatsvinden. Het gevolg was vaak dat alleen het gebruik werd beëindigd met de nodige
(emotionele) nadelige gevolgen voor degene die werd “aangepakt” en het kasje, stukje groen etc.
niet meer strijdig gebruikt werd, bomen werden gekapt. De lege percelen bleven wel eigendom.
Daardoor veranderde er niets en er kwam niets vrij voor de tuinbouw.
Door het coalitieakkoord 2022 en een eerder extern rapport kwam daar wijziging in. Bij met name
die gevallen van heel lang bestaand strijdig gebruik werd een legaliseringsronde aangekondigd.
Het bestemmingsplan LOS 1 was daar het gevolg van. Meer dan 150 gevallen werden terecht
gelegaliseerd. LTO verzette zich wel nog in een aantal gevallen. Inmiddels wordt ook LOS 2 op
korte termijn door de Raad vastgesteld. Weer meer dan 50 legaliseringen. We zijn er nog lang
niet, want er zijn nog veel meer situaties in Westland van oude strijdigheden die gelegaliseerd
moeten en kunnen worden. In LOS 1 en LOS 2 werd wel de zgn. beslisboom gehanteerd die
door het vorige College nog was vastgesteld. Vragen als “staat het andere gebruik in de weg bij
een eventuele reconstructie” en “hoe staat de woning of gebouw aangegeven in het Werkboek,
vele jaren geleden opgesteld door de Provincie”, zijn nog van belang.
Westland Verstandig wil dat veel ruimer zien en heeft in het coalitieakkoord met GBW en VVD
afgesproken dat handhaving alleen dan kan als er concrete plannen van reconstructie /
schaalvergroting zijn, waar dan op korte termijn concreet uitvoering aan wordt gegeven. LOS 3
zal dus uit moeten gaan van een ruimere legaliseringsmogelijkheid en daarin zal een ruimere
beslisboom moeten worden aangehouden. Het collegebeleid zal aangepast moeten worden
daarvoor.
Dan wordt ook aansluiting verkregen met hetgeen we al tientallen jaren in Westland zien.
Praktisch geen reconstructie / schaalvergroting en ook bouw van vrij weinig nieuwe kassen.
Kwekers verkopen vaak hun bedrijf niet omdat ze willen blijven wonen. Mochten zij een
burgerbestemming voor hun woning krijgen, dan zouden ze eerder genegen zijn hun bedrijf te
verkopen omdat ze dan al een compensatie ontvingen door de bestemmingswijziging van hun
woning.
De tientallen miljoenen die diverse overheden stopten in HOT verdampten bijna allemaal en HOT
werd inmiddels zonder grote resultaten opgeheven. In Westland kreeg men geen grootschalige
reconstructie van de grond! LTO / Glastuinbouw Nederland lukte dat ook niet en likt nu haar
wonden door zich te verzetten tegen een ruimer handhavingsbeleid, de invoering van
plattelandswoning, en zit daardoor de Westlandse tuinbouwbelangen in de weg. Immers beter is
het om kleinere gebieden van Westland aan te wijzen als concentratiegebieden en in de andere
gebieden de teugels te laten vieren. De LTO-gedachte dat in heel Westland niets anders mogelijk
moet zijn dan tuinbouw en Westland alleen maar kan overleven als alles blijft zoals het nu is, is
een onverstandige en niet houdbare en zelfs Westland schadende benadering. Kijk alleen maar
naar de percelen in Westland die al lange tijd braak liggen of waar oude kassen staan. Als we
niets doen dan raakt Westland pas echt in verval en is een direct gevolg van verkeerde keuzes in
het verleden.
Onderdeel van een ruimere benadering is de wens in het coalitieakkoord om in de geldende
bestemmingsplannen het instituut “plattelandswoningen” in te voeren. Dat zijn agrarische
bedrijfswoningen die milieutechnisch die status blijven houden maar wel bewoond kunnen
worden door personen die niets van doen meer hebben met het glastuinbouwbedrijf waar de
woning voor gebouwd is. Op zich zouden die woningen in LOS 1 en 2 al burgerwoningen zijn
geworden -via de gehanteerde beslisboom- maar dat kon niet omdat de woning op dichter dan 10
meter van de schuur / kas stond. Nogmaals het gaat daarbij om situaties die al tientallen jaren



bestaan (van vóór 4 december 2008) en de gemeente heeft laten voortbestaan.
Een plattelandswoning krijg je niet zomaar. In het ontwerpbestemmingsplan staan tal van
voorwaarden. Een deskundige moet bevestigen dat sprake is van een aanvaardbaar woon- en
leefklimaat (geur, geluid, stof, lucht), de glastuinbouw -ter beoordeling van de
glastuinbouwdeskundige- niet wordt belemmerd, de kavel slechts 1.000 m2 mag zijn en efficiënte
verkaveling van het glasareaal moet ontstaan, weer ter beoordeling van de
glastuinbouwdeskundige en de vertegenwoordiger van het glastuinbouwbedrijf moet instemmen
met de wijziging. In alle gevallen moet advies worden ingewonnen bij de waterbeheerder en de
glastuinbouwdeskundige.
Van belang is te weten dat naast de gemeente en het Hoogheemraadschap ook LTO /
Glastuinbouw Nederland vertegenwoordigd is in de commissie die glastuinbouwdeskundige is en
wier advies 3 keer moet worden ingewonnen voordat een woning plattelandswoning kan worden.
De plattelandswoning is een uitstekend instrument om bestaande situaties aanvaardbaar te
krijgen zonder schade toe te brengen aan de glastuinbouw.
Dit is de koers die Westland Verstandig wil volgen in de komende tijd.

Westland Verstandig verzorgt weer leuke middag voor de bewoners van de
Triangel in De Lier op zaterdag 29 juni te 14.30 uur
De leden van Westland Verstandig organiseren op zaterdag 29 juni 2024 te 14.30 uur in de
Triangel een gezellige middag met het Kassenbouwerskoor en Britt en Kees voor de muziek.
Daarnaast weer veel taart, advocaatjes met slagroom en lekkere hartige zaken.
Dit is niet alleen goed voor de teamgeest binnen onze partij, maar ook willen we dan praten met
de bewoners en familieleden over zaken die hen bezighouden. Westland Verstandig organiseert
dit in diverse verpleeghuizen in Westland.

Westland Verstandig krijgt veel tegenwerking vanuit de politiek om in deze
bestuursperiode een fors aantal starterswoningen en passende
seniorenwoningen te realiseren
Praktisch iedere Westlander en dus ook de politiek onderschrijven de noodzaak om snel
starterswoningen te bouwen voor onze jongeren. Dat moet kunnen volgens Westland Verstandig
in bestaande nieuwbouwplannen, maar vooral ook in speciaal daarvoor te bouwen huizen op
beschikbare kavels grond die goedkoop in huur (maximaal € 600,-- met huurtoeslag) of goedkoop
in koop (max € 250.000,-- k.k.) zijn. Ook bestaande gebouwen ombouwen tot starterswoningen
zoals recent gebeurde aan de Tiendweg in Naaldwijk.
Sedert 2022 werden al een aantal percelen voor goedkope starterswoningen genoemd, maar



steeds kwam grote weerstand van omwonenden en vanuit de politiek. Laatst gebeurde dat met
de zgn. HOT-kavel in Honselersdijk. Wat Westland Verstandig betreft had de gemeente daar
moeten doorzetten met de bouw in eerst instantie van 100 starterswoningen voor onze jongeren.
De bouw had dan moeten plaatsvinden aan de kant van de Middel Broekweg en met een uitweg
op diezelfde weg. Daartegen bestond geen bezwaar van omwonenden en realisering zou snel
kunnen. Ook is Westland Verstandig gebleken dat de weerstand van de Provincie daartegen ook
had kunnen worden weggenomen. Helaas stemden alle politieke partijen in de Raad tot onze
verbijstering tegen dit plan. Gemiste kans!
Nu staan weer 200 starterswoningen in de planning eind 2024 / begin 2025 op het perceel aan
de Middel Broekweg bij de Horti Campus. Ook daar wil Westland Verstandig voor gaan en zal de
andere politieke partijen ervan overtuigen dat dit keer wel doorgezet zal worden. Westland
Verstandig meent dat als de eerste 200 woningen worden gebouwd, het duidelijk wordt dat
tijdelijke (in ieder geval 15 jaar) verplaatsbare woningen best wel leuk zijn voor jonge starters om
te wonen. Wellicht dat daarna de weerstand tegen de bouw elders in Westland kan worden
weggenomen, zodat er veel meer starterswoningen zullen komen.
Ook heeft Westland Verstandig concrete plannen om seniorenwoningen te bouwen die goed
gelegen, goed van kwaliteit en betaalbaar zijn. Alleen dan kan doorstroming vanuit bestaande
woningen plaatsvinden naar levensloopbestendige nieuwbouw. Ook daarop zal ingezet moeten
worden, want ook daar is de nood hoog!
Om diverse vraagstukken omtrent wonen op te lossen is maatwerk nodig. Met alleen woonvisies
te maken los je die vraagstukken zeker niet op. In gelul kun je niet wonen. Zie de PvdA-er
Schaefer. Ook los je niets op door constant statushouders / Oekraïners en arbeidsmigranten erbij
te halen en die de schuld te geven van alles! Natuurlijk wil ook Westland Verstandig dat onze
starters en senioren voor alles een goed en betaalbaar huis krijgen, maar we moeten de ogen
niet sluiten voor de realiteit. Zoeken naar oplossingen -samen met bedrijven die daar ervaring
mee hebben- waar onze starters en senioren echt wat aan hebben, dat is de uitdaging en
datgene wat we als gemeente moeten doen.

Westland Verstandig blijft met voorstellen komen om meer goedkope en
passende huizen te bouwen in Westland en ook om de schaarse ruimte goed te
gebruiken. Helaas ondervinden we te vaak tegenwerking van de meerderheid
van de Raad
Snel starterswoningen en meer sociale huurwoningen. Gelukkig is met een aantal andere
politieke partijen wel overeenstemming over de bouw eind 2024 begin 2025 van 200
verplaatsbare, voor 15 jaar te plaatsen woningen bij de Horti Campus. Ook komen er bij de ABC-
rotonde in Poeldijk 48 sociale huurappartementen en gebeurt hetzelfde in De Lier. We zien dit als
een beginnetje om onze ambities in te vullen. Om ons doel te bereiken -meer huizen voor starters
en senioren- moeten wel meerdere scenario’s ingezet worden. Meer levensbestendige goedkope
huizen. Partijen als LPF, D66 en CDA steunden ons plan niet om in alle plannen enkele tientallen
huizen te laten bouwen van rond de € 200.000,-- aan koopsom. Alleen dan kunnen starters
kopen!
Ook is nog steeds ons plan om het kantorencomplex naast het Carlton om te zetten in
wooneenheden en een deel daarvan in te zetten voor onze Westlandse starters. Ook dat levert
een bijdrage. Ook voor andere percelen in Westland wordt verkend of er goedkoop gebouwd kan
worden.
Daarnaast wil Westland Verstandig dat nu echt werk gemaakt wordt van het doen realiseren van
groepswooninitiatieven in de diverse dorpen. Jammer dat een meerderheid van de Raad onze
motie daarvoor niet steunde. Ook onvoldoende steun was er voor ons plan om gemakkelijker



woningen boven de € 400.000,-- te splitsen in 2 woningen of op kavels meerdere woningen toe te
staan als dat past.
Ook wil Westland Verstandig dat in het buitengebied langs de wegen extra huizen gebouwd
kunnen worden, want aan al jaren leegstaande percelen hebben we met zijn allen niks. Dus
loslaten het “saldo 0” (geen woning erbij in het buitengebied). Het zou natuurlijk goed zijn als een
deel van de financiële winst van een dergelijke bouw kan worden gebruikt voor de bouw van
goedkope huizen voor onze inwoners.
Ook willen we de doorstroming van senioren vanuit bestaande huizen stimuleren door hen
inspraak te geven bij de bouw van de woningen / appartementen waar ze heen kunnen gaan,
over grootte, inrichting, huur of koopprijs etc. Immers alleen als de nieuwe woning bevalt, dan
stroomt men door. Anders blijft men zitten.
Mantelzorgwoningen kunnen vergunningsvrij gebouwd worden bij bestaande huizen. Daar dient
door de gemeente ruimhartig mee te worden omgegaan. Westland Verstandig is ook voor de
invoer van plattelandswoningen in Westland. LTO en in haar kielzog in ieder geval nog steeds het
CDA maar ook andere partijen, zijn daar weer tegen en willen het liefst alle woningen in het
buitengebied slopen, maar daar los je de woningnood zeker niet mee op!
Kort en goed: een aantal nieuwe ingrepen moeten ertoe leiden dat er beweging komt. Jammer
dat onze kleine linkse partijen D66, GL en PvdA tegen praktisch al onze plannen stemmen,
omdat zij niet willen begrijpen dat alleen door verschillende scenario’s in te zetten Westland
passende woningen kan realiseren. Jammer is het te moeten constateren dat ook vaak de
andere partijen om vaak gezochte redenen onze plannen niet steunen. Westland Verstandig is
voor de concrete oplossing en niet voor politiek bedrijven of zaken nodeloos complex te maken,
want daar los je geen vraagstukken mee op.

Moties
Motie
Afschaffen saldo-nul-beleid in Westland
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024; 
 
Overwegende:

Tot nog toe geldt het algemene uitgangspunt dat voor het toevoegen van iedere woning in
het buitengebied van Westland er elders een woning gesloopt moet worden;
In het bestemmingsplan Glastuinbouw een zogenaamd saldo-nul-beleid wordt
aangehouden. Als er ergens in Westland een woning gesloopt wordt, ontstaat er een
woonrecht wat op een ander kavel gelegd kan worden waardoor daar een woning
gebouwd kan worden;
Op dit moment is de waarde van een dergelijk woonrecht circa € 300.000,-- en de
woonrechten zijn op dit moment erg schaars omdat er geen woningen worden gesloopt
blijkbaar;
Gezien de woningnood die er is, is het goed om het saldo-nul-beleid, wat in een andere
tijdsgeest is ontstaan, los te laten om veel meer mogelijkheden te creëren voor het bouwen
van nieuwe woningen in het lint, zij het dat dan wel een deugdelijk beleid gemaakt moet
worden inzake de gevolgen en eventuele financiële compensatie;
Op dit moment, ook omdat er te weinig woonrechten zijn, concrete plannen in het
buitengebied van Westland niet door kunnen gaan vanwege het saldo-nul-beleid;



Gezien de woningnood veel meer soepelheid moet worden betracht en daar waar het
mogelijk is, woningen geplaatst zouden moeten kunnen worden, mits zij uiteraard de
ontwikkeling van de tuinbouw niet in de weg staan;
Dat het saldo-nul-beleid tot nog toe niet geleid heeft tot heel veel schaalvergrotingen in
Westland en door het saldo-nul-beleid aan te houden niet te voorzien valt dat daardoor de
constructie meer vaart zal krijgen;

Verzoekt het College:
Beleid te ontwikkelen wat nodig is om los te laten het zogenaamde saldo-nul-beleid in het hele
buitengebied van Westland en de vigerende omgevingsplannen op dat punt te wijzigen, dan wel
aan te vullen met een paraplu-omgevingsplan.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
  
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens

Motie
Passend aanbod seniorenwoningen om de doorstroming te bevorderen
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:

De doorstroming in Westland van woningen waar ouderen wonen naar geschikte
seniorenwoningen niet op gang komt;
Senioren veelvuldig erover klagen dat er naar hun oordeel geen geschikte appartementen
worden aangeboden;
Vaak zijn de appartementen te klein van omvang, hebben maar twee kamers, terwijl
senioren dan geen kinderen meer kunnen ontvangen en de aangeboden woningen liggen
dan ook nog op plaatsen waar de senioren niet graag willen wonen;
Beter overleg tussen de senioren die willen doorstromen en degenen die bouwplannen
maken zoals woningcorporaties maar ook projectontwikkelaars en de gemeente op zijn
plaats is en ernaar gestreefd kan worden om maatwerk te leveren, dat wil zeggen dat
senioren eerst aangeven wat ze willen om dan vervolgens te bouwen conform hun wil
zodat zij kunnen doorstromen op een wijze die ze graag zien;
Vorenstaande betekent dus maatwerk en enkel dan “kunnen slagen” gemaakt worden

 
Verzoekt het College:
Te komen met concrete voorstellen hoe de doorstroming van met name senioren naar woningen
waar zij wensen te gaan wonen kan geschieden en mogelijk een pilot te starten in één van onze
dorpen waaraan senioren die willen doorstromen naar een kleinere woning, kunnen meedoen om
te bouwen conform de wensen van die senioren.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,



Peter Duijsens
 

Motie Aanmoediging van Westland als Fairtrade gemeente
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:
 

De gemeente Westland 5 jaar geleden een Fairtrade gemeente werd en sinds die tijd
voldoet aan de strenge criteria die daarvoor gelden;
De gehele opzet en verdere uitbouw geregeld wordt door Westlandse vrijwilligers die zich
met hart en ziel inzetten voor het zijn en blijven van een Fairtrade gemeente;
Er thans vanuit de gemeente geen enkele financiële ondersteuning plaatsvindt;
Een geringe financiële bijdrage vanuit de gemeente Westland voor de bekostiging van de
vaste contributie voor de landelijke organisatie –ca € 1.200,-- per jaar- gewenst is en ook
noodzakelijk is voor het behouden van de status van Fairtrade gemeente;
Immers ook de gemeente Westland als tuinbouwgemeente direct of indirect baat heeft bij
het blijven van een Fairtrade gemeente;
De benodigde gelden kunnen worden betrokken uit het budget public affairs ofwel uit
middelen bestemd voor het aanjagen van de Westlandse economie;

Verzoekt het College:
Met ingang van 2024 structureel aan de Stichting Fairtrade Westland een bedrag toe te kennen
van € 1.200,-- per jaar, zijnde het bedrag dat jaarlijks door de Stichting moet worden voldaan aan
de Fairtrade organisatie, waarbij -mits redelijk- ook de eventuele verhogingen van die bijdrage
dienen te worden meegenomen.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens

Motie



Veiliger maken Westlandse wegen en zebrapaden
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:

Westlandse wegen steeds drukker worden omdat het wegennet onvoldoende meegroeit
met de toename van het aantal woningen en de toename van het aantal inwoners;
Structurele maatregelen dringend nodig zijn, maar -behoudens op enkele plekken in
Westland- de aanpak daarvan nog wel een tijdje zal gaan duren;
Aanpak van een aantal knelpunten wel dringend nodig is;
Verlichting van zebrapaden en oversteekplaatsen in Westland de veiligheid zal
bevorderen;
Andere gemeenten zoals Midden-Delfland en Rotterdam zebrapaden al structureel
verlichten en dat zou toch ook in Westland moeten kunnen worden gerealiseerd;
Recent het College nog verklaard heeft dat de verlichting bij de T-kruising Zwartendijk /
Grote Achterweg ca. € 4.000,- had gekost en dat het College geen reden zag om de
zebrapaden in Westland deugdelijk te verlichten;
Westland moet echter alles doen wat mogelijk is om de verkeersveiligheid te bevorderen
en de verlichting van zebrapaden daarvan een onderdeel is;

Verzoekt het College:
Over te gaan tot het verlichten van de zebrapaden in onze Westlandse dorpen en daarmee per
direct een start te maken en aan de Raad een schema van uitvoering voor te leggen waarbij
rekening gehouden wordt met reeds in de planning staande wegwerkzaamheden om zoveel
mogelijk werk met werk te combineren.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens

Motie
Invoering 30 km-zones



 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:
 

In het coalitieakkoord maar ook in het College werkprogramma (CWP Westland 2022-
2026) wordt aangegeven dat in de periode 2022 tot en met 2026 “30 km-zones worden
ingevoerd waar mogelijk in woonwijken en dorpskernen”;
Onze fractie heeft daar nog weinig van gezien, terwijl er wel een toenemende stroom
klachten is over onveilige verkeerssituaties die deels worden veroorzaakt doordat 50 km
per uur wordt aangehouden, terwijl 30 kilometer per uur meer verantwoord is;
Uiteraard hangt dit ook samen met de toestand waarin de weg zich bevindt en zal 30 km
per uur alleen maar werken bij afdoende controle;
Een start kan wel zijn om meer wegen en straten aan te wijzen als 30 km;
We hebben de indruk dat dit tot nog toe niet echt is ingezet en vandaar deze motie;

Verzoekt het College:
Daadwerkelijk uitvoering te geven aan het invoeren van 30 km-zones in woonwijken en
dorpskernen en de Raad te informeren waar dat tot nog toe gebeurd is en ook waar dat in de
komende tijd tot en met medio 2026 nog gaat gebeuren en daarvoor daadwerkelijk actie te
ondernemen om tot invoering en uitvoering over te gaan.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens

Motie
Functioneren van het Meldpunt Buiten Beter
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:
 

Diverse malen opmerkingen gemaakt zijn over het functioneren van het Meldpunt Buiten
Beter;
Een van de verbeteringen zou kunnen zijn dat rechtstreeks kan worden geantwoord op de
eerste reactie vanuit het Meldpunt, als niet de eerste reactie gegeven zou worden met een
noreply-afzender;
Zeker als standaard vermeld wordt “uw melding … aan de gemeente Westland is
afgehandeld” bij het onderwerp, dan zal duidelijk zijn dat veel inwoners behoefte hebben
om rechtstreeks te reageren en niet meer telefonisch het Klant Contact Centrum moeten
benaderen, dan wel naar het algemene e-mailadres van de gemeente te moeten
terugzenden omdat de ervaring is dat daar weinig of geen directe respons op komt;
Diverse malen een en ander al aan de orde gesteld is, zonder dat dat tot een
noemenswaardige aanpassing of verbetering geleid heeft;



 
Verzoekt het College:
Het Meldpunt zo in te richten dat de melder ook direct kan reageren op degene die de melding
beantwoord heeft, zodat korte lijnen ontstaan tussen de melder en degene die de melding
behandeld heeft, hetgeen de kwaliteit en snelheid van de dienstverlening en de wijze waarop het
Meldpunt is ingericht ten goede zal komen.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens

Motie
Arbeidsmigrantenhuisvesting op de tuinbouwbedrijven in Westland eenvoudiger maken
 
De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 29 mei 2024;
 
Overwegende:
 

De tuinbouw in Westland zich beklaagt over de weinig coöperatieve houding die vanuit de
gemeente betracht wordt bij initiatieven om arbeidsmigranten op de bedrijven te
huisvesten;
Regels die gesteld zijn in de bijlage bij de Woonvisie niet leiden tot een snelle en efficiënte
aanpak van de arbeidsmigrantenproblematiek;
Op korte termijn een meer doelgericht beleid ontwikkeld dient te worden om te komen tot
resultaat. Resultaat blijft nu vooralsnog uit omdat de regelgeving en de vanuit de
gemeente gestelde eisen te zwaar zijn en vaak te hoog gegrepen;
Veel meer gekeken zou moeten worden naar het doel, namelijk het realiseren van bedden
en niet zo zeer naar formele regeltjes waarvan gebleken is dat deze niet leiden tot
realisering van het doel;

 
Verzoekt het College:
Nog vóór de zomer te komen met resultaten op het gebied van de huisvesting van
arbeidsmigranten op de bedrijven en zo nodig de bijlage bij de Woonvisie buiten werking te
verklaren en van geval tot geval via maatwerk te bezien hoe snel resultaat bereikt kan worden,
daarbij wel in acht nemend de regels die gelden voor huisvesting en behandeling van onze
arbeidsmigranten.
 
Gaat over tot de orde van de dag.
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig,
Peter Duijsens



Artikel 42-vragen
 

18 april 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake veel te hard rijden in de Havenstraat in Monster
 
Vraag 202 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In Monster is al langer een probleem in de Havenstraat omdat veel te hard gereden wordt. Voorts
zal, nu de Burg. Kampschöerstraat eenrichtingsverkeer wordt en nu op dit moment helemaal is
afgesloten, het veel drukker gaan worden in de Havenstraat.
 
De bewoners vragen daarom of een flitspaal of in ieder geval een smiley. Een flitspaal is nog
lastig omdat het Openbaar Ministerie daarover gaat, maar een smiley moet toch mogelijk zijn.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

Is het College bereid om in de Havenstraat maatregelen te nemen die het te hard rijden
tegengaan, zoals het aanbrengen van een smiley?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens

24 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake klachten over rommel en bouwafval De Rijnenburg Naaldwijk
 
Vraag 203 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door bewoners van De Rijnenburg te Naaldwijk die klagen over



rommel en bouwafval wat voor hun deur en ramen wordt gedropt vanwege de verbouwing van
De Tuinen. Zij hebben daarover al diverse malen geklaagd bij de gemeente, maar er gebeurt
maar niets aan en het wordt steeds erger, terwijl het einde nog lang niet in zicht is omdat de
bouwactiviteiten nog heel lang zullen gaan duren. De bewoners willen dat een en ander
opgeruimd wordt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

Is het College bekend met vorenstaande situatie en waarom wordt er niets gedaan aan
deze vervuiling van de leefomgeving van de bewoners van De Rijnenburg?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens
 
 

25 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake wederom overlast in 's-Gravenzande van groep van 8 jongeren
 
 
Vraag 204 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Het leek erop alsof de overlast van een groep jongeren in het centrum van
’s-Gravenzande rond het Marktplein en het Graaf Florisplein opgelost was, maar sinds enige tijd
vertoeven ze weer in het centrum, zwerven rond en bedreigen bewoners. Sinds kort blijkt er ook
een witte paal geplaatst te zijn tegenover de Poolse supermarkt en omwonenden vragen zich af
of het de bedoeling is dat daar camera’s op geplaatst gaan worden.
 
De omwonenden vragen zich ook af waarom de politie niet beter handhaaft omdat de problemen
wederom groot zijn.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

Welke maatregelen worden op korte termijn getroffen om de overlast van de hiervoor
genoemde groep jongeren tegen te gaan?



Is het inderdaad de bedoeling dat er een toezichtcamera komt op de geplaatste witte paal
en als dat zo is, wanneer wordt die dan geplaatst?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens
 
 

25 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake klachten over wijze behandeling aanvragers identiteitsbewijzen
 
 
Vraag 205 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie krijgt klachten binnen over de wijze waarop aanvragers van identiteitsbewijzen
worden behandeld bij de balie in Naaldwijk.
 
Blijkbaar doet al een hele tijd het apparaat waar pasfoto’s mee gemaakt worden het niet goed,
waardoor foto’s mislukken niet geaccepteerd worden. Ook het vingerafdrukapparaat weigert bij
voortduring en blijkbaar adviseren baliemedewerkers de mensen om daarover maar brieven aan
het College van Burgemeester en Wethouders te zenden omdat ook hun oproep om een en
ander te verbeteren, niet gevolgd wordt door actie.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

Is het College bekend met deze situatie en zo ja, waarom wordt er geen betere apparatuur
snel aangeschaft?
Nu worden mensen weggezonden op zoek naar het maken van pasfoto’s buiten het
gemeentehuis. Is dit naar het oordeel van uw College een vorm van goede dienstverlening
vanuit de gemeente?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,



U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens
 
 

25 april 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake tabakshop in Naaldwijk naast Jumbo
 
Vraag 206 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Tabak mag binnenkort niet meer in supermarkten verkocht worden. Nu is in Naaldwijk door
Jumbo daar iets op bedacht en er is een vergunning aangevraagd om een stuk van de
expeditieruimte om te bouwen tot een aparte winkel voor de verkoop van tabak. De
expeditieruimte was destijds bedoeld voor opslag en door deze ombouw wordt het aantal
vierkante meters van de supermarkt weer uitgebreid. Een aantal klanten en omwonenden van
Jumbo benaderden onze fractie.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Gaat het College meewerken aan deze vergroting van de winkel? Is dit toegestaan gezien
de plannen die destijds vergund werden?

2. Laat uw College het toe dat Jumbo op deze wijze het verbod gaat omzeilen?
3. Welke vergunningen zijn nodig voor deze ombouw?
4. Hoe wordt dit alles gecommuniceerd met de buurt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens
 
 



1 mei 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake bordjes gemeentegrenzen Fairtradegemeente
 
Vraag 207 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In november is de gemeente Westland vijf jaar Fairtradegemeente. De Stichting Westland
Fairtrade heeft er hard aan gewerkt om de titel te behouden en de Stichting krijgt steeds een
mooi juryrapport.
 
Bij de gemeentegrenzen zou de Stichting graag bordjes geplaatst zien worden met de tekst: “Wij
zijn een Fairtradegemeente” zoals dat ook elders bij gemeenten geplaatst wordt. Destijds heeft
het vorige College dit afgewezen, maar het lijkt goed om dat standpunt te heroverwegen.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:
 

Is het College bereid om het zijn van een Fairtradegemeente aan de gemeentegrenzen
duidelijker aan te geven? Dat geeft een positief beeld van de gemeente Westland. Zeker in
een tijd waarin duurzaamheid en eerlijke handel steeds meer terrein wint, zou het in het
kader van de Westlandpromotie best wel goed zijn om duidelijker aan te geven dat
Westland een Fairtradegemeente is. De viering van het eerste lustrum in november met
bordjes aan de gemeentegrenzen zou een goed gebaar zijn richting de Stichting.

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig



Peter Duijsens
 
 

1 mei 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanpak Van der Horstweg te ‘s-Gravenzande
 
Vraag 208 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Aan de bewoners van de Van der Horstweg tussen Hoogvliet en de Dresdenweg is al in januari
2023 door het College toegezegd dat een goede aanpak zou plaatsvinden van de Van der
Horstweg met meer groen en een en ander zou al ruime tijd geleden worden uitgevoerd.
Ondanks diverse herinneringen gebeurt er maar niets en wordt de toezegging niet nagekomen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

Wanneer wordt de toezegging richting de bewoners van de Van der Horstweg in ’s-
Gravenzande nagekomen?
Kan overleg gevoerd worden met de betreffende bewoners over de wijze waarop een en
ander zal worden uitgevoerd? Ook dat laatste werd toegezegd, maar ook die toezegging
werd nog niet nagekomen.

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens
 
 

6 mei 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanpassingen aan Koningin Julianaweg te ‘s-Gravenzande
 
Vraag 209 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bijgaand memo ontving de Raad op 4 maart 2024 inzake de aanpassingen die zouden
plaatsvinden aan de Koningin Julianaweg in ’s-Gravenzande nadat gebleken was uit een door
het College ingesteld deskundigenonderzoek, dat de klachten terecht waren geopperd. In de
notitie wordt aangegeven dat een deel van de werkzaamheden al zijn uitgevoerd en dat de
overige werkzaamheden in Q2 zullen zijn afgerond.
 
Onze fractie wordt door de bewoners erop geattendeerd dat er nog in het geheel niets is gedaan
en ook zelfs dat de oversteekplaatsen waar in het verleden ongelukken met fatale afloop hebben
plaatsgevonden, nog steeds niet zijn afgezet en dat kan ook worden waargenomen.
 
De vragen zijn dan ook:
 

1. Welke aanpassingen zouden reeds uitgevoerd zijn volgens het College?
2. Wanneer wordt de toezegging nagekomen dat als verkeersonveilige toestanden zich

voordoen, aanpassingen zouden gaan plaatsvinden?

 
Gezien de toezegging die het College gedaan heeft –uitvoering in Q2 als al een deel van de
werkzaamheden zouden zijn uitgevoerd- lijkt het juist om deze vraag bij voorrang te
beantwoorden en niet te laten liggen tot vlak voor of na de zomervakantie.
 
Het memo wordt gemakshalve bijgevoegd.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig



Peter Duijsens
 

6 mei 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake voortgang Verkadelocatie Kwintsheul
 
 
Vraag 210 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie bereiken wederom berichten dat de verdere voortgang om appartementenbouw
mogelijk te maken op de Verkadelocatie, wederom stagneert. Onze fractie vindt dat niet wenselijk
en vindt dat dit soort locaties bij voorrang moeten worden ingezet voor bestrijding van de
woningnood in Westland, vooral bij starters en senioren. Dit soort locaties, centraal gelegen in
Kwintsheul, zijn uitermate geschikt voor woonbestemming.
 
Westland Verstandig vindt dan ook dat de gemeente en zeer meewerkende houding moet
hebben bij eventuele plannen die worden ingediend en niet te formalistisch zich moet opstellen,
maar in de “meewerkstand” moet schieten op het moment dat dit soort plannen worden
aangereikt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Hoe staat het nu met de voortgang van de woningbouwplannen op de Verkadelocatie in
Kwintsheul?

2. Waar zitten op dit moment nog naar het oordeel van het College knelpunten waardoor een
vlotte realisering niet plaatsvindt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
Hoogachtend,
U e.a.,
 
 
Namens de fractie van Westland Verstandig
Peter Duijsens

Memo Koningin Julianaweg 's-Gravenzande

https://mcusercontent.com/c07af3e4ecb3dcc8ca0b2ca83/files/335abeaa-3ffb-34e9-e4f3-dae330d5d92d/bijlage_artikel_42_vraag_209_memo_Uitvoering_aanpassingen_Koningin_Julianaweg_039_s_Gravenzande.pdf


 
 

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.



geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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